
1. Spørgsmål: 

Forslag til den kommende generalforsamling 

Af Deres fremsendte ses det, at årets udbytte bliver i lighed med sidste års udbytte, DKK 150. 

Da Deres aktionærer investerer deres formuer i Selskabet må det vel være rimeligt, at de også 

får deres del af et voksende overskud. 

Jeg vil derfor foreslå at udbyttet øges med et eller andet sted mellem 25 til 50 %, altså til ca. 

DKK 200. 

  

 

Svar: 

 

A.P. Møller - Mærsk A/S’ Bestyrelse har indstillet et udbytte for 2018 på 150 kr. pr. 1.000 kr. 

aktie til generalforsamlingens vedtagelse og støtter ikke et højere udbytte end som så.  

 

Den danske lovgivning for aktieselskaber tillader ikke, at aktionærerne beslutter et udbytte, 

som overstiger det beløb bestyrelsen foreslår eller tilslutter sig. 

 

Deres forslag kan derfor ikke tages med til behandling på den kommende Generalforsamling d. 

2. april. 


